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Protokół nr 31/17 
 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu odbytego  
dnia 12 czerwca 2017 r. w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Stargard 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia 8.30 
    Zakończenie posiedzenia 11.20 

 
 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
otworzyła i prowadziła posiedzenie, witając wszystkich obecnych. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu, Wójt Gminy Stargard Kazimierz Szarżanowicz, Zastępca Wójta 
Jerzy Makowski oraz Skarbnik Gminy Bernadeta Opasińska.  
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli pełnomocnik firmy Polskie Sieci Energetyczne 
Pan Andrzej Wiszniewski, Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego Mirosława 
Antczak oraz Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski. 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła, że jest niezbędne quorum 
do prowadzenia prawomocnych obrad. Na stan 6 członków Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i Budżetu obecnych było 5 członków komisji, nieobecny radny Józef Tracz – 
nieobecność usprawiedliwiona. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie, otrzymując 
materiały, w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty. 
 
AD 1. Zatwierdzenie porządku obrad 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała zaproponowany porządek posiedzenia i zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi 
do porządku.  
Wobec braku uwag do porządku posiedzenia komisji przewodnicząca poddała 
pod głosowanie zaproponowany porządek posiedzenia. 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu jednogłośnie, tj.5 głosami „za” przyjęła 
zaproponowany porządek posiedzenia w brzmieniu jak niżej: 
1. Zatwierdzenie porządku obrad 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 23 czerwca 2017 r. 
4. Rozpatrzenie: 
- sprawozdania finansowego Gminy Stargard za 2016 rok 
- sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Stargard za 2016 rok wraz z opinią 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 rok 
oraz informacją o stanie mienia komunalnego 
- sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury 
za 2016 rok 
- opinia komisji do w/w dokumentów 
5. Informacja Wójta Gminy z przebiegu realizacji celów i kierunków dzialania zawartych 
w „Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Stargard na lata 2007-2020” za rok 
2016 
6. Sprawy różne 
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7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 
 
AD 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zaproponowała przyjęcie Protokołu nr 30/17 z posiedzenia komisji w dniu 22 maja 2017 r. 
bez odczytywania. 
Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” przyjęła Protokół nr 30/17 z posiedzenia komisji 
w dniu 22 maja 2017 r. bez odczytywania. 
 
AD 3. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 23 czerwca 
2017 r. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zaproponowała aby rozpocząć opiniowanie projektów uchwał od Projektu uchwały 
nr XXX/216/17 z uwagi na obecność pełnomocnika firmy PSE. Natomiast dwa pierwsze 
projekty uchwał, w tym jeden dotyczący przyjęcia sprawozdania, a drugi w sprawie 
absolutorium zostały omówione przy realizacji pkt. 4. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliższej sesji, komisja 
je przeanalizowała, wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień udzielonych przez wójta, zastępcę 
i  skarbnika, a następnie zaopiniowała jak niżej: 
 
- projekt uchwały Nr XXX/216/17w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard w obrębach Lipnik, Grz ędzice, 
Żarowo, Rogowo, Lubowo i Warchlino 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
poprosiła obecnego na posiedzeniu komisji pełnomocnika firmy Polskie Sieci Energetyczne 
Pana Andrzej Wiszniewskiego o omówienie projektu uchwały w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard 
w obrębach Lipnik, Grzędzice, Żarowo, Rogowo, Lubowo i Warchlino. 
Pan Andrzej Wiszniewski omawiając projekt uchwały powiedział, że przebudowa linii 
elektroenergetycznej Morzyczyn-Recław, gdzie w gminie Stargard istniejąca linia przebiega 
przez obręby ewidencyjne Lipnik, Grzędzice, Żarowo, Rogowo, Lubowo i Warchlino, a jej 
długość wynosi około 13,4 km, związana jest z potrzebą modernizacji tej linii z uwagi 
na poprawę bezpieczeństwa, co jak dodał jest także zaleceniem Wojewódzkiej Rady 
Bezpieczeństwa. Ponadto podkreślił, że ta linia istnieje w Studium Gminy, a teraz trzeba 
wprowadzić ją do planu. Linia istnieje od ponad 30 lat i dalej będzie funkcjonować w tej 
postaci, tzn. słupy pozostają w tym samym miejscu, nastąpi m.in. wymiana izolatorów, 
wzmocnienie fundamentów, pomalowanie słupów. Tylko jeden, tj. słup nr 12 na terenie ZUT 
w Lipniku ma być przebudowany. Kontynuując wypowiedź podkreślił, że Gmina nie poniesie 
żadnych kosztów, gdyż firma złożyła pisemne zapewnienie, że poniesie wszystkie koszty 
związane ze zmianą MPZP. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XXX/217/17 w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Stargard 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Zastępca Wójta Gminy Jerzy Makowski, który 
poinformował, że Gmina miała pół roku na podjęcie Regulaminu, żeby dostosować 
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go do Planu Gospodarki Odpadami dla Województwa Zachodniopomorskiego, który ukazał 
się w grudniu ubiegłego roku. Poza tym Zastępca Wójta dodał, że Gmina musi dostosować 
Regulamin do nieruchomości niezamieszkałych, tj. sklepy, cmentarze, szkoły, przystanki itp.  
 
Radny Mariusz Sikorski zwrócił się z dwiema kwestiami. Pierwsza odnośnie zapisu 
w Regulaminie, tj. w rozdziale 2 §4 ust. 3, występującego słowa „miejskie”, które jak 
zauważył radny powinno być wykreślone. Druga kwestia dotyczyła rozdziału 5, w sprawie 
obowiązków właścicieli zwierząt domowych i tu radny stwierdził, że nie ma konsekwencji 
niezastosowania się do postanowień Regulaminu. 
 
Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że te kwestie reguluje prawo, a nie 
Regulamin. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski dodał, że niedostosowanie się do zasad Regulaminu 
jest odpowiednio egzekwowane i to prawo przypisane jest Policji. 
 
Radny Maciej Lipka zapytał, czy jest możliwość aby w Regulaminie pojawił się zapis 
regulujący kwestię zakazu parkowania pojazdów na terenach zielonych Gminy. Radny podał 
przykład problemu z parkowaniem pojazdów przed remizą strażacką w Żarowie, gdzie nie ma 
możliwości zachowania porządku, gdyż ciągle są tam parkowane samochody. Radny 
podkreślił, że w jego opinii warto, żeby taki zapis pojawił się w Regulaminie, gdyż wówczas 
byłaby podstawa prawna do wyciągania konsekwencji wobec właścicieli parkujących 
samochody na terenach zielonych Gminy. Wracając do Żarowa radny zaproponował, aby ten 
teren zieleni ogrodzić płotkiem. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski odpowiedział, że sprawdzi, czy jest możliwość, żeby zapis 
odnośnie zakazu parkowania na terenach zielonych zurbanizowanych pojawił się 
w Regulaminie. 
 
Po zakończeniu dyskusji komisja 4 głosami „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XXX/218/17 w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 
oraz ustalenia ich przebiegu 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 
Poinformował, że droga o której mowa w projekcie uchwały to ulica Spółdzielców, w obrębie 
ewidencyjnym Witkowo, która została wyremontowana i jest to droga asfaltowa. Projekt 
uchwały zaliczający tę drogę do kategorii dróg gminnych przygotowany został z uwagi 
na osoby, które posiadają działki przy tej drodze i chciałyby się wybudować, a jeżeli ta droga 
nie będzie miała tej kategorii to dla pobliskich działek nie będzie można uzyskać warunków 
zabudowy i pozwoleń na budowę, ponieważ musi być dostęp do drogi publicznej. 
Komisja zwróciła uwagę na wykreślenie z treści paragrafu 1 słowa  „Szczeciński”. 
 
Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XXX/219/17 w sprawie zmian budżetu gminy na 2017 r. 
 
Skarbnik Gminy Stargard Bernadeta Opasińska przedstawiła uzasadnienie do projektu 
uchwały.  
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Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
- projekt uchwały Nr XXX/220/17 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru 
podatków w drodze inkasa 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski poinformował, że projekt uchwały związany jest z wyborem 
nowych sołtysów w Klępinie i Kiczarowie, gdzie już udało się wybrać sołtysów, a 19 czerwca 
odbędą się wybory w miejscowości Święte.  
 
Komisja jednogłośnie tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski zabierając głos powiedział, że wpłynęło pismo 
od Prezydenta Miasta Stargard Pana Rafała Zająca z prośbą o podjęcie uchwały w sprawie 
połączenia Funduszu Poręczeń Kredytowych, w których udziały ma m.in. Gmina Stargard 
i Stargardzkiej Agencji Rozwoju Lokalnego, gdzie udziałowcem jest tylko Miasto Stargard. 
Następnie Zastępca Wójta Jerzy Makowski odczytał treść w/w pisma. 
Kontynuując wypowiedź dodał, że udział gmin z powiatu jest niewielki, najwięcej udziałów 
ma miasto. Jak podkreślił, przedsiębiorcy z terenu gminy dalej będą mogli korzystać 
z pomocy spółki, bo dla nich się nic nie zmieni. Zmianą jest to, że wszystko będzie w rękach 
jednego podmiotu, czyli Miasta Stargard. 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski odczytał ponadto projekt uchwały przesłany wraz z pismem 
przez Prezydenta Miasta Rafała Zająca, a następnie go omówił i zaznaczył, iż byłby 
to dodatkowy projekt uchwały do porządku obrad sesji. 
 
Radny Mariusz Sikorski powiedział, że z odczytanego projektu uchwały nie wynika, co się 
stanie w momencie, jeśli któraś z gmin nie podejmie uchwały. W opinii radnego jeżeli Rada 
Gminy Stargard podejmie uchwałę, a któraś z gmin nie, to istnieje niebezpieczeństwo, że nie 
dojdzie do połączenia spółek, a Gmina Stargard pozbędzie się udziałów. Radny dodał, że 
podjęcie uchwały nie jest złym pomysłem, jednak należy zabezpieczyć w jakimś stopniu 
gminę. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski dodał, że po Walnym Zebraniu Funduszu Poręczeń 
Kredytowych, które odbędzie się 20 czerwca, czyli jeszcze przed sesją Rady Gminy, będzie 
miał więcej informacji na ten temat.  
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek dodała, 
że czuje niedosyt, gdyż póki co jest za mała wiedza na ten temat i nie ma żadnej gwarancji. 
 
AD 4. 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
przystępując do rozpatrzenia dokumentów związanych z sesją absolutoryjną poprosiła obecną 
na posiedzeniu Skarbnik Gminy Bernadetę Opasińską o przedstawienie tych dokumentów.  
Skarbnik Gminy zapoznała  komisję z  podstawą prawną sporządzenia dokumentów 
związanych z udzieleniem absolutorium. 
Pani Skarbnik w pierwszej kolejności omówiła sprawozdanie finansowe,  które składało się z: 
- rachunku zysków i strat jednostki, 
- zestawienia zmian w funduszu jednostki, 
- bilansu jednostki budżetowej i samorządowego zakładu budżetowego, 
- bilans z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego. 



- 5 - 

 

W trakcie omawiania w/w dokumentów Skarbnik Gminy Stargard Bernadeta Opasińska 
odpowiadała na pytania i uwagi zgłaszane przez radnych.  
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
po zakończeniu dyskusji zapytała radnych o dodatkowe  uwagi i pytania do przedstawionych 
dokumentów stanowiących sprawozdanie finansowe gminy za rok 2016.  
 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu po rozpatrzeniu przyjęła sprawozdanie 
finansowe gminy za rok 2016. 
 
Następnie Komisja przystąpiła do rozpatrzenia sprawozdania rocznego z wykonania budżetu 
gminy za rok 2016 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 
o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 r. oraz informacją o stanie mienia 
komunalnego. 
Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Stargard za 2016 r. przedstawiła Skarbnik 
Gminy Bernadeta Opasińska. 
 
Radny Mariusz Sikorski w trakcie dyskusji zwrócił uwagę, że rosną dochody, natomiast 
martwi tabela o zaawansowaniu planów wieloletnich, jednak jak dodał radny porównując 
budżet 2015/2016 widać, że idzie to w dobrym kierunku. 
 
Skarbnik Gminy omawiając sprawozdanie powiedziała, że przybywa firm na terenie gminy, 
co powoduje zwiększenie wpływów z podatku od nieruchomości. Skarbnik podkreśliła, 
że Gmina jest w dobrej kondycji finansowej. 
Ponadto Skarbnik Gminy omówiła sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury za 2016 rok . 
 
Informację o stanie mienia komunalnego omówił Zastępca Wójta Jerzy Makowski. 
Radny Mariusz Sikorski zauważył, że w informacji pojawił się błędny zapis w nazwie Szkoły 
Podstawowej w Małkocinie, który powinien brzmieć Szkoła Podstawowa im. Janusza 
Korczaka w Małkocinie. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu zapoznała radnych 
z uchwałą Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie w sprawie 
wydania opinii o przedłożonym przez Wójta sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 
za 2016 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem rocznym 
z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za rok 2016. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała radnych czy mają uwagi bądź pytania do omawianych 
dokumentów. 
Członkowie Komisji uwag nie wnieśli, tym samym pozytywnie zaopiniowali wykonanie 
budżetu za 2016 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i sprawozdaniem rocznym 
z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 
 
- projekt uchwały Nr XXX/214/17 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
za 2016 rok 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
odczytała projekt uchwały. 
Komisja jednogłośnie, tj. 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały. 
 
AD 6. Sprawy różne 
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Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego Sylwia Więcek zaproponowała, 
aby w tej części posiedzenia przejść do pkt. 6 z uwagi na to, że Wójt Gminy Kazimierz 
Szarżanowicz musi opuścić posiedzenie. 
 
Radny Maciej Lipka zabierając głos nawiązał do imprezy z okazji Dnia Dziecka, która odbyła 
się 3 czerwca 2017 r. w Żarowie. Radny powiedział, że impreza się udała, uczestniczyło 
w niej około 1000 osób. W opinii radnego jedyny problem przy organizacji takiej imprezy 
to ogromny wysiłek finansowy. Dlatego jak powiedział, trzeba zastanowić się, czy robić małe 
festyny, czy duże na całą gminę, przy zaangażowaniu Gminy czy Powiatu. 
 
Radny Mariusz Sikorski powiedział, że w tym samym czasie, kiedy odbywała się impreza 
w Żarowie, był festyn w Grzędzicach i była obawa, że nie będzie frekwencji, jednak impreza 
się udała, dzieci były zadowolone, uczestniczyło w niej około 400 osób. Radny dodał, 
że impreza pn. „W Średniowiecznym zamku” była wspólną inicjatywą Rady Sołeckiej i Rady 
Rodziców Szkoły w Grzędzicach. 
 
Radny Mateusz Jarosz zaprosił wszystkich na festyn, który odbędzie się 15 czerwca br. 
Rozpoczęcie Mszą Świętą odpustową o godz. 12.30 w kościele w Strachocinie, a następnie 
Festyn w miejscowości Święte, gdzie będą liczne atrakcje. 
 
Radny Maciej Lipka wracając do projektu uchwały ws. Regulaminu utrzymania czystości 
i Porządku na terenie Gminy Stargard dodał, że być może wystarczyłoby oznakowanie 
terenów zielonych, poprzez postawienie znaku zakazu parkowania i wtedy byłoby 
to jednoznaczne. 
 
Radny Mariusz Sikorski zwracając się do Wójta Kazimierza Szarżanowicza podziękował 
za interwencję odnośnie załatania dziur przy przejeździe kolejowym w Grzędzicach. Druga 
kwestia jaką poruszył radny to załatanie dziur między Żarowem a Grzędzicami, co zostało 
wykonane szybko, ale niezbyt dobrze. Ponadto na odcinku od Żarowa do Grzędzic zalepiono 
wszystkie dziury, natomiast w samej miejscowości pozostawiono dziury, np. dużą dziurę 
przy szkole. Dalej radny powiedział o skrzyżowaniu w Lipniku, gdzie na samym zakręcie jest 
duża dziura, co jest niebezpieczne ponieważ można tam urwać koło. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan Grabski zabierając głos powiedział, że konieczne 
jest zalepienie dziur na drodze Golina-Barzkowice. Ponadto zapytał, kiedy ruszą świetlice 
TPD. Wiceprzewodniczący zwrócił również uwagę na nie wykaszanie krzyżówek dróg 
przez Powiat, co jest niebezpieczne i ciężko jest wyjechać. 
 
Wójt Kazimierz Szarżanowicz odpowiedział, że przed wakacjami ruszą świetlice. 
 
Radny Mariusz Sikorski zapytał o przetarg na rozbudowę i przebudowę Szkoły Podstawowej 
w Sownie, a mianowicie o analizę dlaczego przetarg został unieważniony. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski odpowiedział, że były dwa powody unieważnienia. Pierwszy 
powód to przekroczenie kwoty, która była założona w budżecie na tę inwestycję, drugi 
to kwestia wiarygodności dokumentów złożonych przez oferenta. 
 
Radny Mariusz Sikorski dodał, czy są prowadzone dyskusje, żeby rozważyć co można zrobić 
żeby drugi przetarg został rozstrzygnięty. 
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Zastępca Wójta Jerzy Makowski odpowiedział, że w drugim przetargu nic nie zostało 
zmienione, bo to wydłużyłoby termin. 
 
Wójt Kazimierz Szarżanowicz dodał, że skrócenie terminu realizacji inwestycji 
spowodowałoby, że niektóre etapy musiałyby odbywać się zimą, co jest niedopuszczalne. 
 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
zapytała o sprawę drogi do Dworku Hetmańskiego w Koszewku. 
 
 
AD 5.Informacja Wójta Gminy z przebiegu realizacji celów i kierunków działania 
zawartych w „Strategii rozwoju społeczno-gospodarczego Gminy Stargard na lata 2007-
2020” za rok 2016 
Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu Sylwia Więcek 
poprosiła Zastępcę Wójta Jerzego Makowskiego o przedstawienie informacji z przebiegu 
realizacji celów i kierunków działania zawartych w strategii rozwoju społeczno-
gospodarczego Gminy Stargard na lata 2007-2020” za rok 2016. 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski przedstawiając sprawozdanie odpowiadał na pytania i uwagi 
radnych. 
 
Radny Mariusz Sikorski zwrócił się z pytaniem odnośnie infrastruktury kanalizacyjnej, gdyż 
z informacji wynika, że w całej gminie są tylko dwa przyłącza. 
 
Zastępca Wójta Jerzy Makowski odpowiedział, że wykonywane przyłącza do sieci 
wodociągowej są wykonywane wspólnie z inwestorem, tj. 50/50, a w sprawozdaniu jest 
mowa o indywidualnych przyłączach. Wójt wspomniał o dużej inwestycji w Ulikowie 
związanej w wymianą sieci wodociągowej. 
 
Radny Mariusz Sikorski nawiązując do odpowiedzi Zastępcy Wójta powiedział, że chodzi 
mu o sieć kanalizacyjną, a nie wodociągową. Radny zadał pytanie, kiedy ruszy dalej 
rozbudowa kanalizacji w Grzędzicach, gdzie szkielet jest już przygotowany w związku z tym, 
czy nie można zrobić tego etapowo. Osoby, które kupują działki w Grzędzicach 
są zaskoczone, kiedy okazuje się, że nie można przyłączyć się do kanalizacji, pomimo iż jest 
kanalizacja w Grzędzicach. Radny dodał, że od dwóch lat składa wnioski o uwzględnienie 
w budżecie rozbudowy kanalizacji w Grzędzicach. Ponadto radny zapytał, kiedy będzie 
kanalizacja na ulicy Dębowej, gdyż tu pojawia się efekt domina – nie będzie wykonana droga, 
dopóki nie będzie kanalizacji.  
Radny zapytał również na jakim etapie jest realizacja ewidencji zabytków gminy. 
 
Zastępca Wójta Gminy Jerzy Makowski odpowiedział, że ewidencja zabytków gminy jest 
w trakcie realizacji, a ma być ukończona w tym roku.  
 
Radny Maciej Lipka powiedział odnośnie drogi w kierunku Żarowa od ulicy Reymonta, gdzie 
obecnie ta droga jest niszczona przez ciężki sprzęt a dodatkowo jeszcze kanalizacja. 
 
Radny Mariusz Sikorski odnośnie przejazdu przy kościele w Grzędzicach powiedział, 
że można było pomyśleć o małej obwodnicy. 
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Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i Budżetu po zapoznaniu się z informacją, 
z przebiegu realizacji celów i kierunków działania zawartych w strategii rozwoju społeczno-
gospodarczego Gminy Stargard na lata 2007-2020” za rok 2016 – informację przyjęła. 
 
 
AD 7. Zamknięcie posiedzenia komisji 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji Gospodarki Mienia 
Komunalnego i Budżetu  Sylwia Więcek podziękowała wszystkim za udział i zamknęła 
posiedzenie komisji. 
 
 

Przewodnicząca Komisji Gospodarki  
Mienia Komunalnego i Budżetu  

Sylwia Więcek 

Protokołowała : 
Zofia Stoczkowska i Aleksandra Przybyszewska 

 


